

one communications (Network version) - Voice Portal Password 語音密碼

The following is the rules to be used when creating or updating Voice Portal passwords:
以下是建立或更新語音密碼時的使用規則:

Passcode format 密碼格式

- The length must be at least 4 characters, no more than 8 characters
長度必須至少為 4 個字元而不超過 8 個字元
- It cannot be the user's own extension or phone number
不能是用戶自己的分機號碼或電話號碼
- It cannot be the user's own extension or phone number reversed
不能倒轉使用戶自己的分機號碼或電話號碼
- It cannot contain 3 or more repeated digits
不能包含 3 個或更多重複的數字, 例如: 777
- It cannot contain more than 3 sequentially ascending digits or descending digits
不能包含超過 3 個遞增數字或遞降數字, 例如: 123 或 321
- It cannot be repeating patterns
不能重複模式, 例如: 1212
- It cannot be any of the last 2 passwords
不能是最近期使用過的 2 組密碼

Service hotline number 服務熱線: **1833 111**

one communications help link 支援鏈接: http://www.pccwone.com/eng/new_version_help.html

Voice Mail Box and Email Reminder: Customer is recommended to clean up voice mail box and email regularly.
語音信箱和電子郵件提示: 建議客戶定期清理語音信箱和電子郵件。